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Les Franqueses 

Inaugurades 
ies pistes 

esportives de 
l'escola Joan 

Camps 
Redacció 

Dissabte passat es van inaugu
rar les pistes esportives i el nou 
vestuan de l'escola Joan Camps. 
El cost de les obres ha pujat a 35 
milions de pessetes, subvencio
nats Íntegrament per la Genarilitat 
com a una obra més del mateix 
col·legi, prevista però no realitza
da al seu moment. 

La inauguració de les pistes i 
els vestuaris de l'escola Joan 
Camps es va fer coincidir amb 
una testa fi de curs, on es realit
zaren partits de futbol, handbol i 
bàsquet entre diferents cursos, a 
més d'un partit de futbol entre pa
res i aíumnes i d'una botifarrada i 
un ball fi de festa. 

El col·legi públic Joan Camps i 
Giró comptarà a partir da3ra amb 
2 pistes dHandbol o bàsquet, un 
camp de futbol de dimensions re
duïdes i uns vestidors per ser uti
litzat pels alumnes que realitzin 
activitats esportives. 

Les pistes realitzades ara ha
vien estat contemplades al pro
jecte inicial de l'escola però per 
diverses raons no es van arribar 
a construir. Donat que tot el pro
jecte escolar va ser subvencionat 
per la Generalitat, les noves obres 
també han estat pagades en la 
seva totalitat. 

L'alcalde de les Franqueses, 
Ricard València, va manifestar a 
PLAÇA GRAN que "la realitza
ció de les obres havia quedat 
per fer, per tant no es pot dir 
que hagi estat un projecte nou, 
sinó la finalització de l'escola 
Joan Camps i Giró" 

El director de l'escola tallà la cinta. 

IC presenta la candidata a l'alcaldia de Mollet 
Carme Coll i Rafael Ribó tancaren la "Festa del Punt" 

Carme Coll va ser presentada com a candidat a L'Ajuntament 
de IVIollet en les properes eleccions municipals, durant la Festa 
del Punt, realitzada el passat cap de setmana al parc de Can IMulà. 
La Festa va comptar diumenge amb la presència del president na
cional d'iniciativa per Catalunya, Rafael Ribó, que va elogiar Car
me Coll, de la qual va dir que se sentia orgullós de tenir-la com a 
amiga i com a companya. 

Divendres, dissabte i diumen
ge es va realitzà al parc de Can 
Mula de Mollet la "Festa del 
Punf'amb l'objectiu de celebrar 
l'aniversari de la publicació "El 
punt sobre la i", òrgan d-d'ex-
pressió d'IC a Mollet, i també de 
presentar Carme Coll com a can
didat a l'alcaldia de Mollet a les 
properes eleccions municipals 
per aquesta formació política . 

Divendres va fer-se una sessió 
de cinema i es va inaugurà l'Ex
posició "Pintors contemporanis 
catalans" . Dissabte es va fer un 
debat sobre "L'esquerra a Euro
pa" on participaren Joan Armet, 
Diputat al Congrés, Antoni Gutiér
rez , Eurodiputat per IC, Dacia Va
lent, Eurodiputada italiana de 
PCI. El debat va ser moderat per 
Josep Torecillas. Al debat es van 
analitzar els canvis que s'estan 
produint l'est en els darrers 
temps. 

Presentació de Carme 
Coll 

Diumenge a la tarda es va rea

litzar la clausura de la festa amb 
la presentació de la candidata a 
l'alcaldia de Mollet per IC, Carme 
Coll. L'acte el va iniciar el Presi
dent Comarcal d'Iniciativa per Ca
talunya al Vallès Oriental, Josep 
Torrecillas, que va explicar el mo
tius de la "Festa del Punf'i va fer 
un repàs de la gestió de Carme 
Coll com alcalde entre els anys 
1983 i 1987. Josep Torrecillas va 
acabar la seva intervenció dient 
que "l'esquerra sempre ha estat 
el motor del progrés i ens cor
respon prendre riniciativa per 
humanitzar ei progrés, per re
tornar a l'home ei protagonisme 
a la història". 

L'alcalde de Cinco Pinós tam
bé va ser-hi diumenge a Can 
Mula on va aprofitar l'ocasió per 
expressar als assistents el seu 
agraïment. 

Carme Coll va prendre la pa
raula en la seva presentació com 
a candidat a l'alcaldia de Mollet i 
va demanà més competències 
per als ajuntaments per poder dur 
a terme les actuacions necessà
ries d'ensenyament, sanitat, fi-
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nançament que són les àrees que 
més ho necessiten. 

Recuperar el prestigi 

La candidata a l'alcaldia va dir 
als presents que s'apuntessin a 
treballar amb la seva candidatura 
tota la gent que estigués interes
sada en millorar Mollet. Igualment 
va dir que "l\/!ollet ha de recupe
rar el prestigi perdut en els dar
rers anys". 

La clausura de l'acte va fer-la 
Rafael Ribó, President Nacional 
d'Iniciativa per Catalunya, que va 
manifestar sentir-se orgullós de la 
Carme Coll, de la qual va dir que 
era una de les persones que co
neixia, que "menor afanys de 
protagonisme polític té". Ribó 
es va referir als ajuntaments com 
els governs que més feina realit
zen pels ciutadans, per la qual te
nen major importància que els al
tres. Va acabar la seva interven
ció remarcant que Iniciativa per 
Catalunya és el futur de tots no
saltres. 

Els responsables de la revista 
"El punt sobre la i" que han es
tat els organitzadors de la Festa, 
van qualificar-la com a moderat 
èxit, tenint en compte que era fes
ta a Barcelona i també que es ce
lebrava la Romeria del Rocio a 
Santa Perpètua de la Moguda. La 
intenció és que tingui un caràcter 
anyal, un cop ja han endegat en
guany la primera. 

L'ajuntament de Granollers presenta "Repassem el 89" 
Redacció 

N 
R E P A S S E M 

L'Ajuntament de Granollers 
presentà dijous passat el resum 
"Repassem el 89" on es reflecteix 
el conjunt de l'actuació municipal 
durant l'any 89. L'objectiu és "do
nar comptes al ciutadà de la ges
tió de l'Ajuntament", segons l'al
calde Josep Pujadas. 

"Repassem el 89" no està es
tructurat per departaments sinó 
per línees d'actuació, en aquest 
cas les prioritàries per l'Ajunta
ment que són millora de la quali
tat de vida ciutadana, creixement 
equilibrat i ordenat de la ciutat, 
atenció especial a l'educació, as
pectes culturals, esportius així 
com els relacionats amb els Jocs 
Olímpics. Un altra apartat que 
destacà l'alcalde és el fet que al 

89 es celebressin els 10 anys d'a
juntaments democràtics. 

Els apartats esmentats ante
riorment queden recollits en la to
talitat si l'actuació és acabada, o 
en el moment en que es troben 
dins de la totalitat de l'obra i els 
terminis d'execució. 

La publicació és el resultat de 
serveis interns de l'Ajuntament, 
per la qual cosa "el cost ha estat 
baix" segons el regidor d'Urba
nisme, Josep Mayoral. Tindrà una 
difusió d'uns 5.000 exemplars 
que es repartiran majoritàriament 
als edificis públics de Granollers, 
botigues í bars. 

La idea de passar comptes als 
ciutadans respon a la política mu
nicipal de l'Ajuntament de Grano
llers de explicar el màxim possi
ble a la gent la gestió municipal. 

c fi 

ple municipal a 
la Roca 

Juli G. VALLS 

En el darrer ple municipal que 
tingué lloc el passat dia 31 de 
maig entre d'altres temes hi figu
rava en tercer lloc el de donar 
compte al ple del recurs d'alçada 
formulat contra la resolució adop
tada per la Comissió d'Urbanis
me referent al Pla General del mu
nicipi proposant la seva ratifica
ció. Intervingué el regidor d'I.C. 
Sr. Galàn manifestant que no es
tava d'acord en que s'hagués 
presentat el recurs sense haver 
estat aprovat abans del ple, inter
venint el regidor J.M. Navascués 
remarcant que tota vegada que el 
Pla General havia estat aprovat 
pel ple era de suposar que tam
bé el mateix ple rebutjaria la reso
lució de la Comissió d'Urbanisme 
i per tant aprovaria aquest recurs 
d'alçada que calia presentar en 
una data determinada que s'es
queia abans de la reunió del ple 
que s'estava tractant. Es passà a 
la votació que obtigué 12 vots 
afirmatius i un negatiu per part del 
Sr. Galàn. 

En primer lloc de l'Ordre del 
Dia hi figurava l'aprovació de l'Ac-
ta anterior a la que a proposta del 
regidor Sr. Galàn calia fer una 
rectificació en el seu redactat i 
també el Sr. Navascués demanà 
es modifiqués una frase, modifi
cacions que evidentment en res 
important afectaven al redactat. 
Feta la votació, un cop realitzades 
les esmenes, fou aprovada per 
majoria amb les abstencions dels 
regidors Srs. Bartrés i Estapé que 
no estigueren presents en aquell 
ple. 

En sego lloc es tractà de l'A
provació de la Plantilla Municipal 
pel 1990 que després d'algunes 
intervencions que motivaren la 
suspensió del ple durant uns mi
nuts per fer unes aclaracions de 
l'alcalde amb els regidors s'acor
dà quedés sobre la taula per una 
propera sessió. 

En quart lloc hi figurava l'Apro
vació del Projecte d'Urbanització 
del carrer Espronceda del nucli 
urbà de la Roca centre, que fou 
aprovat per unanimitat, i també 
s'aprovà per unanimitat el cinquè 
i darrer punt d'aquest ple, l'Apro
vació del Conveni entre el Consell 
Comarcal del Vallès Oriental i l'A
juntament de la Roca del Vallès 
per a la unió de la xarxa bàsica 
de Serveis Socials d'Atenció Pri
mària. 
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